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PROTOKÓŁ Z WIDEO-POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

Z DNIA 03 LUTEGO 2021 R. 

 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.          

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(02.12.2020 r.). 

3. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Zarząd Województwa Śląskiego.  

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, otworzył posiedzenie Komisji, przywitał zebranych członków Komisji 

i zaproszonych gości, stwierdził prawomocność posiedzenia (w posiedzeniu 

uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji), następnie przedstawił proponowany 

porządek obrad i poddał go pod głosowanie:  

 

ZA – 6, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

 

 

Ad. 2. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(02.12.2020 r.). 

 

Wobec uwag do protokołu, które zgłosiła Pani Alina Bednarz, przyjęcie protokołu 

zostało przesunięte na kolejne posiedzenie komisji.  
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Ad. 3.  
Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Zarząd Województwa Śląskiego. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, przedstawił czego dotyczy skarga i otworzył dyskusję. 

 

Dyrektor Departamentu Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, Pan 

Jerzy Solecki,  

 Powiedział, że omawiany projekt był składany w 2013 roku, niektóre projekty ze 

starej perspektywy są w okresie trwałości i ten projekt do stycznia 2021 był w takim 

okresie. Powiedział, że do tej pory poza skargą, którą omawiamy nie było żadnego 

problemu z tym projektem.  

Dodał, że Departament EFR nie odbiera prac za kogoś, odpowiedzialnością za 

prawidłowe przeprowadzenie inwestycji są określone organy w prawie budowlanym  

i w innych ustawach gdzie precyzyjnie opisane jest kto jakie posiada uprawnienia. 

Powiedział, że gdy projekt się kończy i zostaje wypłacona ostatnia płatność, podczas 

kontroli zostaje sprawdzony protokół z odbioru końcowego gdzie stosowne osoby, 

które są uprawnione do tego składają swoje podpisy i potwierdzają rzetelność 

zgodnie z przepisami prawa. Dodał, że wszelka korespondencja wytworzona w tej 

sprawie była przekazywana skarżącemu.  

   

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Alina Bednarz,   

Zapytała czy było więcej skarg na ścieżkę rowerową od innych mieszkańców. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, 

Odpowiedział, że to były skargi tylko jednego Pana.  

 

Rzecznik Funduszy Europejskich, Pani Beata Goleśna,  

Potwierdziła, że innych skarg dotyczących tego projektu nie było.  
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Sekretarz Województwa, Pan Dariusz Ptaś, 

Powiedział, że oprócz zagadnień merytorycznych związanych z realizacją projektu 

został też zaangażowany Departament Organizacji Urzędu. Dodał, ze Departament 

ten był zaangażowany na etapie związanym z udzielaniem odpowiedzi  na wnioski  

w trybie dostępu do informacji publicznej, a także udzielane były odpowiedzi na 

skargę na działalność pracowników Urzędu. Dopowiedział, że jeżeli chodzi o kwestie 

formalne to odpowiedzi były udzielane na czas w sposób wyczerpujący. 

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Alina Bednarz,   

Zapytała jaka była odpowiedz Gminy w tej sprawie.  

 

Rzecznik Funduszy Europejskich, Pani Beata Goleśna,  

Odpowiedział, że w porozumieniu z policją Gmina zaproponowała pewne 

rozwiązania, które częściowo zrealizowała i będzie je dalej realizować. Dodała, że te 

rozwiązania są opisane w piśmie załączonym do sprawy.  

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Alina Bednarz,   

Zapytała czy skarżący powinien się zwrócić do Gminy o właściwe oznakowanie.  

 

Rzecznik Funduszy Europejskich, Pani Beata Goleśna,  

Odpowiedziała, że kilkukrotnie skarżący został poinformowany o tym, że za kwestię 

bezpieczeństwa ruchu pieszo – rowerowego przede wszystkim odpowiada zarządca 

tej drogi czyli Gmina.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, 

Powiedział, że w Gminie został powołany zespół audytowy, który opracował plan 

zabezpieczenia i zlikwidowania wszelkich zagrożeń, które z tytułu inwestycji mogą 

się wydarzyć.  

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Urszula Koszutska, 

Powiedziała, że jeżeli Gmina zaczęła wprowadzać pewne zmiany w ścieżkach to 

znaczy, że skarga jest uzasadniona.  
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, 

Powiedział, że inwestycja została przeprowadzona zgodnie z procedurą konkursową, 

zgodnie z projektem i tam nie było żadnych uchybień.  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego, Pani Monika Duda – Szmyd,  

 

Powiedziała, że dokumentacja dotycząca tego projektu była zrobiona w 2011 roku  

i zgłoszenie robót budowlanych było również w 2011 roku. Dodała, że na tamten 

moment i okres realizacji inwestycji i odbierania tej inwestycji zakończonej w 2014 

roku można powiedzieć, że ona spełniała wymogi na ówczesny moment. 

Dopowiedziała, że zmiana przepisów, która była wprowadzona w 2020 roku na dzień 

dzisiejszy mogłaby spowodować, że kształt ścieżek rowerowych wygląda zgodnie  

z przepisami nieco inaczej. Powiedziała, że to jest przepis, który wchodzi w życie 

pięć lat po zakończeniu inwestycji w związku z tym to co Gmina dzisiaj wykonuje to 

zadość uczynienie w celu takim żeby uczestnicy ścieżki rowerowej poczuli się 

bezpieczniej. Dodała, że nie chodzi o to, że ona naprawia błędy popełnione w 2012 

czy w 2014 roku tylko ona dzisiaj stwarza warunki i poczucie większego 

bezpieczeństwa dla użytkowników.   

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Pan Rafał 

Kandziora, 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Zarządu Województwa Śląskiego o brzmieniu:  

§ 1. Po rozpatrzeniu skargi na Zarząd Województwa Śląskiego postanawia się 

nie uwzględnić skargi. 

§ 2. Uzasadnienie faktyczne i prawne stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Głosowanie: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0. 
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Ad. 4.  

Sprawy różne. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, Pan Rafał Kandziora podziękował za obecność na 

posiedzeniu i zamknął obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

Rafał Kandziora 

Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk 


